

15 October 2025

15 أكتوبر 2025

Boursa Kuwait Company

السادة شركة بورصة الكويت المحترمين

State of Kuwait

دولة الكويت

Greetings,

تحية طيبة وبعد،

Subject: Supplement Disclosure - Results of the Extraordinary General Assembly

الموضوع: إفصاح مكمل – نتائج اجتماع الجمعية العامة غير العادية

With reference to the above subject, this is to advise that the Extraordinary General Assembly of IFA Hotels & Resorts Company was held today, Wednesday, 15 October 2025.

إشارة الى الموضوع أعلاه، نود إفادتكم بأن اجتماع الجمعية العامة غير العادية لشركة اي فا للفنادق والمنتجعات قد انعقد اليوم الاربعاء الموافق 15 أكتوبر 2025.

Enclosed please find the supplementary disclosure form, which includes the results of the Extraordinary General Meeting.

ونرفق لكم نموذج الإفصاح المكمل متضمنا نتائج اجتماع الجمعية العامة غير العادية.

Best regards

وتفضلوا بقبول وافر التحية،



Khaled Saeed Esbaitah خالد سعيد اسبيته

Chairman رئيس مجلس الادارة



لل فنادق والمنتجعات
Hotels & Resorts

Cc: Capital Markets Authority

نسخة لهيئة أسواق المال

Material Information Disclosure Form

نموذج إفصاح مكمل

Date	15 October 2025	15 أكتوبر 2025	التاريخ
Listed company name	IFA Hotels & Resorts	شركة ايفا للفنادق والمنتجعات	اسم الشركة المدرجة
Disclosure title	Supplement Disclosure - Results of the Extraordinary General Assembly	افصاح مكمل - نتائج اجتماع الجمعية العامة غير العادية	عنوان الافصاح
Previous disclosure date	24 September 2025	24 سبتمبر 2025	تاريخ الافصاح السابق
Disclosure update	Attached are the results of the Extraordinary General Assembly Meetings	مرفق نتائج اجتماع الجمعية العامة غير العادية	التطور الحاصل على الافصاح
The financial impact of the development	No impact	لا يوجد	الأثر المالي للتطور الحاصل (إن وجد)

Results of Extraordinary General Meeting	نتائج اجتماع الجمعية العامة غير العادية
Item One: Approval by the majority of attendees of the Board of Directors' recommendation that the Company conduct its activities in accordance with the provisions of Islamic Sharia.	البند الأول: الموافقة بأغلبية الحضور على توصية مجلس الإدارة بأن تزاوّل الشركة أغراضها وفقاً لأحكام الشريعة الإسلامية
Item Two: Approval by the majority of attendees of adding a new Article (54) to the Company's Articles of Association as follows:	البند الثاني: الموافقة بأغلبية الحضور على إضافة مادة جديدة إلى النظام الأساسي للشركة برقم (54) وهي كالتالي:
"The Company shall conduct its activities in accordance with Islamic Sharia and shall be bound in all its transactions by the provisions of Islamic Sharia. The Company must adhere, in the exercise of its business, to the principles and rulings of Islamic Sharia, and under no circumstances may any of its purposes be interpreted as permitting the Company to engage, directly or indirectly, in usurious transactions, whether in the form of interest or in any other form. The Company shall establish an independent body called the Sharia Supervisory Board, composed of no fewer than three specialists in Islamic jurisprudence, each holding at least a university degree in the field. They shall be appointed by the Company's Ordinary General Assembly at its annual meeting, which shall also determine their term of office. The Board shall be responsible for the following: - Rendering Sharia opinions on the Company's activities and transactions. - Verifying the Company's compliance with the provisions of Islamic Sharia. - Submitting an annual report to the Company's General Assembly, which shall include its opinion on the extent to which the Company's operations, activities, and transactions comply with Islamic Sharia, as well as the Company's adherence to the opinions issued by the Sharia Supervisory Board in this regard, together with any observations it may have on the Company's activities. This report shall be incorporated within the Company's annual report. Decisions of the Sharia Supervisory Board shall be made by majority vote. If a majority cannot be reached, or if there is a dispute among the members regarding a Sharia ruling, the matter shall be referred to the Fatwa Authority at the Ministry of Awqaf and Islamic Affairs. The provisions of Articles 508, 992, and 1014 of the Civil Code and Article 237 of the Commercial Code shall not apply to the transactions carried out by the Company within the scope of its purposes in accordance with the provisions of Islamic Sharia."	تزاوّل الشركة أغراضها وفقاً للشريعة الإسلامية ويجب عليها أن تتقيّد فيما تجريه من تصرفات بأحكام الشريعة الإسلامية. وتتقيّد الشركة في ممارسة أعمالها بتعاليم وأحكام الشريعة الإسلامية السمحاء، ولا يجوز بأي حال من الأحوال أن تفسر أي من الأغراض المتقدمة على أنها تجيز للشركة القيام بشكل مباشر أو غير مباشر بممارسة أي أعمال ربوية سواء في صورة فوائد أو أية صورة أخرى. ويجب على الشركة أن تُشكّل هيئة مستقلة تُسمى "هيئة الرقابة الشرعية"، وتتكون من عدد من المتخصصين في الفقه الإسلامي الحاصلين على مؤهل جامعي على الأقل في هذا المجال لا يقل عددهم عن ثلاثة تعيّنهم الجمعية العامة العادية للشركة في اجتماعها السنوي وتحدد مدتهم، <u>وتختص بالآتي:</u> - إبداء الرأي الشرعي الإسلامي حول أنشطة الشركة وتصرفاتها. - التحقق من التزام الشركة بأحكام الشريعة الإسلامية. - تقديم تقرير سنوي إلى الجمعية العامة للشركة يشتمل على رأيها في مدى توافق أعمال الشركة ونشاطها وتصرفاتها مع أحكام الشريعة الإسلامية ومدى التزام الشركة بالتقيّد بما تبديه هيئة الرقابة الشرعية من آراء في هذا الشأن وما يكون لديها من ملاحظات على أعمال الشركة. ويُدرج هذا التقرير ضمن التقرير السنوي للشركة. وتؤخذ الآراء بالأغلبية وفي حالة تعذّر تحقيق الأغلبية أو وجود خلاف بين أعضاء الهيئة الشرعية حول الحكم الشرعي يتم إحالة موضوع الخلاف إلى هيئة الفتوى بوزارة الأوقاف والشئون الإسلامية. ولا تسري نصوص المواد 508 و992 و1014 من القانون المدني والمادة 237 من قانون التجارة على التصرفات التي تجريها الشركة ضمن أغراضها وفقاً لأحكام الشريعة الإسلامية."